
Ik ben Harmen de Bruin en ik wil graag iets zeggen namens het bestuur van 
Volkstuindersvereniging Nooit Rust  
 
Op de eerste tekening van de ontwikkelzone Haarlem Zuid West maakte ons complex er 
geen onderdeel van uit. Dat was niet verbazingwekkend want bij een toename van het 
aantal woningen zullen voorzieningen eveneens moeten meegroeien en dan ben je blij 
dat je een goed functionerende volkstuin hebt. De provincie Noord Holland is daar zeer 
duidelijk over. In haar recente nota Prognose 2015-2040 concentratie in steden staat 
op bladzij 23 dat het aantal inwoners in Noord Holland sterk zal groeien. Dat heeft 
gevolgen : “ Naast een grote vraag naar nieuwe woonruimte zorgt dit voor een 
toenemende vraag naar publieke ruimte , horeca, voorzieningen,recreatie, 
groengebieden,OV, en infrastructuur. Dit soort functies in en om de stad zal moeten 
meegroeien met de bevolking om de leefbaarheid in de steden te behouden " 
Tot onze verbazing maakt ons complex nu echter wel onderdeel uit van de 
ontwikkelzone. Gelukkig werd in maart 2018 door de raad in een motie het belang 
van Volkstuinen opnieuw bevestigd en zal een inventarisatie van alle volkstuinen doe 
en schooltuinen plaats vinden  waarna deze voorgelegd worden aan de commissie 
ontwikkeling. Wij waren daardoor gerustgesteld maar dat hield op toen wij het college 
programma zagen. Hoewel in het collegeprogramma het belang van volkstuinen 
wordt benadrukt  wordt een  mogelijke verplaatsing van volkstuinen niet uitgesloten : “ 
als dat nodig is voor de bouwontwikkeling  “ . Kennelijk wordt hierbij gedoeld op de 
discussie die nog gevoerd moet worden over de zogenaamde ontwikkelingszones. Wij 
zagen dit als een vooruitlopen op de besluitvorming over volkstuinen zoals afgesproken  
in de motie. Wij deelden onze verontrusting middels een brief met de informateur die 
ons op 31 mei gerustgesteld heeft : “de specifieke zin is nadrukkelijk niet bedoeld om al 
een voorschot op de discussie te nemen.”  
Omdat wij niet actief betrokken werden bij de discussies over de zone, hebben wij  een 
gesprek aangevraagd met de projecttrekker de heer Mosman en de gebiedsmanager 
mevrouw Faber.  Na dit gesprek ontvingen wij op 3 juli  twee rapporten : een voorlopige 
visie en een resultaten verkeersanalyse Spoorzone Zuid West . Tot onze grote verbazing 
blijkt op een deel van ons complex bebouwing gepland te zijn.(zie foto)  En dat terwijl de 
eerder genoemde discussie nog niet gevoerd is. Wij vinden dat onbegrijpelijk.  
Ook is voor ons niet te begrijpen waarom U vanavond over een dashboard praat terwijl 
er in West al een uitgewerkte visie en een verkeersanalyse  aanwezig blijkt te zijn (ook 
terug te vinden op de gemeentelijke website).  
Wij begrijpen de gang van zaken niet. Er mag dan een dashboard zijn maar een Tom 
Tom lijkt te ontbreken. Wat gaat er precies gebeuren, in welke volgorde, welke 
stedenbouwkundige randvoorwaarden zijn er, hoe is onze inbreng geregeld?. Wanneer 
komen wij aan bod? Sessies met meedenkgroep zijn prima maar gaan een eigen leven 
leiden, belemmeren goede participatie en participatie van andere partijen.  
Samenvattend vinden wij dat planinvulling op onze volkstuin in strijd is met de 
aangenomen motie,  dat wij in de knel komen, het proces niet duidelijk is en wij niet 
betrokken worden bij de ontwikkelingen.  
Tenslotte  willen wij u graag uitnodigen om een bezoek te brengen aan het enige 
volkstuincomplex in Haarlem Zuid West waar wij u graag in deze groene parel aan de 
zuidkant van Haarlem rondleiden. Wij zullen u een mail daarover sturen  
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